
 
                          
 

       I N T E R P E L L Á C I Ó 
 
 
Tárgy:  
Mikor lesz mezőőri szolgálat Kecskeméten? 
 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
2013. november 28-i közgyűlésen indítványoztam a mezőőri szolgálat létrehozását. 
Jeleztem, hogy több nagy városban és vidéken hatékonyan és sikeresen működik a 
mezőőri szolgálat mint például Nyíregyháza, Győr, Szombathely, Sopron, Debrecen, 
vagy a megyénkben is több helyen. 
 
Sajnos akkor az indítványomat a közgyűlés nem támogatta. 2016-ban ismét előkerült a 
mezőőri szolgálat létrehozása, tudomásom szerint négy főről a költségvetésben is 
megjelentek a kiadásai.  
 
A Gong Rádióban is egyre több interjút adtak a mezőőri szolgálat létrehozásáról. Sajnos 
a mai napig nem történt semmi.  
 
Várom megtisztelő válaszát, amelyet kérem a soron következő közgyűlés számára a 
kérdésekkel és a válaszokkal együtt írásban megküldeni. 
 
Kecskemét, 2017. február 7. 
 
 
      Tisztelettel: 
 
 
         Dobos József   
        önkormányzati képviselő 
 
 
 
 


